
 
 
 

      
 
 
 

Styrelsemöte Växjöortens Fältrittklubb 
28/5–23 Kl. 1800 

Stoby Måleri, Smedjegatan 47, Växjö 
 

Närvarande: Tobias Jönberg, Elin Gunnarsson, Karin Klevegård, Lars Nilsson, Fredrik Sager, 
Andreas Ejderland, Roland Östberg, Fredrika Hallberg Ehrner och Lisa Gustafsson 

Frånvarande: Peter Wibrån – adjungerad, Rebecka Ernerstam – representant för BUS 
 

 
5:1 Mötet öppnas 
 
5:2 Val av justerare för mötet 

Lars Nilsson och Fredrika Hallberg Ehrner valdes till justerare.  
5:3 Godkännande av dagordning 
 
5:4 Föregående mötesprotokoll 

Godkändes 
 
5:5 Rapport från ungdomssektionen BUS 
Styrelsen har haft två möten. 
Det första mötet var den 6 maj, där diskuterades det en kommande grillkväll som ska vara 
den 16/6, och om fotografering till presentationerna.  
De gick även igenom BUS förslagslåda och fick mer koll på vad barnen vill ha för aktiviteter. 
Det andra mötet var 20 maj och där pratade BUS om hur de ville ha det på grillkvällen och att 
de har blivit bjudna till en ungdomssektionsträff hos Ljungby US som några av dem har tänkt 
att gå på. 
De är även klara med nästan alla sina presentationer och de ligger nu utlagda på deras  
Instagram. Den sista presentationen kommer ut 29 maj 

Lisa påminner dem om att tagga huvudföreningen i sina inlägg på Instagram. 
 
5:6 Ekonomisk rapport 
Lars redogjorde att vi gör av med mer pengar än vad det kommer in. 
Lars lyfte frågan hur kan vi göra för att ta igen en del av det vi tappade på den inställda 
tävlingen. 
Det kommer att sättas upp en öppen bana på Theleborg. Styrelsen ger Peter i uppdrag att 
prata med Sara Karlsson om att sätta upp en öppen hoppbana med allt vad det innebär i 
kringarbete. 
 
 



 
 
 

 
 
 
 
5:7 Inkomna skrivelser 
Det har inkommit en skrivelse från hyresgäster angående hantering av smitta. Hyresgäster 
önskar ett möte där Johanna och två representanter från styrelsen 12/6 k.17.30. Styrelsen 
beslutade att representanter från styrelsen blir Lars Nilsson och Andreas Ejderland. 
 
Styrelsens förslag är att utöka privatryttarmanualen och att nå ut till ridskolans elever med 
tydligare information om hur vi agerar vid smitta i stallarna.  
Lisa svarar hyresgäst att vi har lyft frågan i styrelsen. Styrelsen står bakom verksamhetens 
svar och kommer att möta er hyresgäster den 12/6 och svara på de frågeställningar som 
finns. 
 
5:8 Bidragsansökan 
Det har kommit beslut gällande driftbidrag för 2022 som VFK är beviljade av Växjö kommun. 
 
5:9 Rapporter från 
 
 - Klubbchef 
 Ridskolan: 

En skolhäst är såld under förutsättningar att den går igenom 
veterinärbesiktning 9/6. Ytterligare en skolhäst är fortfarande till salu. 
 
Ridskolehästarna har genomgått en munhåleundersökning. Planen är att göra 
detta regelbundet för att ha en bättre mun – och tandhälsa hos skolhästarna. 
Upplägget för rid – och teorilektioner är under utveckling. Johanna har 
kontaktat vår idrottskonsulent Janina för att få reda på exakt tid 
för hur länge varje del (ridning/teori) behöver hålla på för att vi ska vara 
berättigade LOK-stöd/bidrag för lärgrupper (den teoretiska delen).  

Ny prissättning på höstens ridlektioner pågår. 
  

Anläggningen: 
 Kommunen var i slutet på april ute i Bergunda och kollade på vad kommunen 

skulle kunna göra för trafiksäkerhetsåtgärder på Sundet vägen. 
 
Föreningen: 
Det hölls ett möte med kommunen den 23/5 gällande Säker & Trygg förening. 
Det framkom då följande. 
- Vi certifierades i september 2021 som en Säker & Trygg förening. 
Certifieringen varar i två år. Det har blivit dags att påbörja arbetet med att 
behålla vår certifiering. 



 
 
 

  
 
 
 
-För att det ska bli så enkelt som möjligt för oss att planera och följa upp hur vi 
arbetar med dokumenten som ingår i Säker & Trygg förening ska Säker 
&Trygg förening vara en egen punkt i verksamhetsplanen för nästa 
Verksamhetsår, vilka ska gås igenom på årsmötet 2024. 
Styrelsen uppdrar åt Peter att påbörja arbetet med Säker&Trygg förening. 
 
Personal har ställt frågan angående lönesamtal, som inte har genomförts. 
Avtalet blev klart den 1/5 – 23. Styrelsen beslutade att Peter genomför  
lönesamtal, i närtid, med personalen och med utgångspunkt från 
medarbetarsamtalet höst 2022. 
 
- Theleborg 
Sara Karlsson är anställd som projektledare på 50% från den 1/5 – 23. 

 Det är inköpt fem ponnys till kommande verksamhet på Theleborg. 
 

- byggsektionen 
Nya ridstallet: 
-Målning av allmänna utrymmen pågår. Material är beställt av Jessica 
till boxar och sadelkammaren hos Börjes i Tingsryd. 
 
Nya ridhuset: 
- Arbeten är påbörjade med snickerier i de allmänna utrymmena. 
- Arbeten med snickerier på de invändiga väggarna pågår. 
- Teknikplats klar för indragning av inkommande el. 
- Terrassen till ridbanan är utdränerad, hyveljusterad och vältad. 
- Utläggning av grusöverbyggnad är påbörjad. 
 
 
Kök och café i gamla ridstallet: 
- Stekborden är provkörda och båda fungerar, men de som sköter 
servering och grill säger att de inte har något intresse av dem och därför flyttas 
de till den nya anläggningen 

 
 
 

 
 
 
 



 
 
 

 
 
Stora ridhuset: 
Stomme till speglar på norra gaveln är påbörjade, men ligger på is för 
tillfället under tiden man inte kan röra sig fritt bland byggnaderna på 
grund av smitta. 
 

 - arenasektionen 
Besiktning av stallet är bokad i juni, omkring midsommar, med kommun och 
länsstyrelse. 

 Dörrar inne ska sättas, det ska brand fogas samt målas färdigt. 
 Fackmannamässig bedömning är att betongytor inte ska målas. 

Om cirka en vecka kommer en huvudledningscentral, och därefter kan vi få 
ström till byggnaden. 
Manegen blir besiktigad i augusti. 

 Planen är att komma i gång med bygge av ytterligare ett ridhus i närtid. 
  

  
-tävlingskommittén/Sponsring 
VFK:s lag i dressyr och hoppning har varit framgångsrika i lagomgångarna. 
 Abena sponsrar elitponnylaget med mat och uppehälle vid finalen på 
Strömsholm. 
Tävlingen Spring Show som skulle ha hållits på Växjöortens Fältrittklubb blev 
inställd på grund av smittläget på anläggningen. 
Majdressyren hålls på Theleborg på grund av smittan. 
Det kom in en del sponsorer i sista veckan innan Spring Show. En del av dessa 
hoppas vi kunna använda vid tävlingarna vecka 30, men vi behöver få in ännu 
fler klass/tävlingssponsorer.  
 
Styrelsen gav som förslag att hyra ut boxar på Theleborg vid VFK:s tävlingar och 
Fredrika tar det vidare till tävlingssektionen. 
VFK ska skicka in en skrivelse med en fråga till Svenska Ridsportförbundet om 
eventuellt ekonomiskt stöd för inställda evenemang/tävlingar. Styrelsen gav 
Karin uppgiften att skriva en skrivelse.  
 

 - kafeteria /trivselkommittén 
 Andreas och Lars ansvarar för att tillsätta en jubileumskommitté. 
 Verksamheten ansvarar för att vardagsfiket ska öppnas upp igen. 
 
 



 
 
 

 
5:10 Övriga frågor 
 Styrande dokument, vilka Roland och Peter gått igenom, finns på driven. 
  
 Följande dokument diskuterades: 

• Arbetsmiljöpolicy  

• Integritetspolicy  

• Lagpolicy  

• Code of conduct  

• Krisplan  

• Träningspolicy  

• Miljöpolicy  

• Privatryttarmanualen  
 

Roland föredrog den etik och kommunikationspolicy som han på eget initiativ skrivit. 
Styrelsen bordlägger ärendet och återupptar diskussionen vid nästa möte. 
Elin föreslog att vi läser Riksidrottsförbundets dokument angående etik och kommunikation. 
Styrelsen ger Peter i uppdrag att sammanställa och revidera våra policydokument, innan 
nästa möte. Styrelsen ska godkänna dokumenten innan de publiceras på hemsidan. 

 
Styrelsen beslutar att protokollen publiceras på hemsidan efter efterföljande styrelsemöte. 
Styrelsen biföll att protokoll ifrån styrelsemöten mejlas till våra revisorer. 

 
Styrelsen vill att Peter och Johanna deltar på nästa möte för att berätta om utvecklingstankar 
för VFK. Lisa bjuder in Johanna till nästa möte. 

 
Andreas lyfte frågan om att ha olika leverantörer av klubbkläder. VFK har vänt sig till 
nuvarande leverantör då den har bra priser och är en lokal förmåga. Frågan lämnas till 
verksamheten. 

 
Andreas lyfte frågan om möjligheten att ha lagträningar framöver. Frågan lämnas till 
verksamheten. 

 
5:11 Mötet avslutas 
 
Nästa möte blir 5 juli kl.17.30 på Bergunda. Vi börjar med en rundtur på nya anläggningen. 
 
________________________________________ ________________________________ 
Ordförande Tobias Jönberg  Sekreterare Lisa Gustafsson 
 
 
________________________________________ ________________________________ 
Justerare Fredrika Hallberg Ehrner  Justerare Lars Nilsson 



 
 
 

 

 

 

 

 


